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19 grudnia 2019 r.
Komisja Polityki Senioralnej, obradująca pod przewodnictwem poseł Joanny 
Borowiak (PiS), przewodniczącej Komisji, zrealizowała następujący porządek 
dzienny:

– uzupełnienie składu prezydium Komisji,
– sprawy bieżące. 

W posiedzeniu udział wzięła Elżbieta Przybylska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmo-
wych Kancelarii Sejmu.

Przewodnicząca poseł Joanna Borowiak (PiS):
Dzień dobry, witam wszystkich państwa. Otwieram drugie posiedzenie Komisji Polityki 
Senioralnej. Jeszcze raz witam serdecznie.
Wszyscy państwo otrzymali zawiadomienie o dzisiejszym posiedzeniu. Czy są pytania 

do porządku dziennego? Nikt się nie zgłasza. Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie porządku 
dziennego. Stwierdzam  także przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji 
wobec niewniesienia do niego zastrzeżeń.
Szanowni państwo, przystępujemy do realizacji porządku dziennego. Dzisiejsze posie-

dzenie obejmuje w pierwszym punkcie uzupełnienie składu prezydium Komisji. Przy-
pomnę państwu, że zostało ustalone, iż prezydium Komisji Polityki Senioralnej będzie 
liczyło pięć osób. Obecnie jest trzech wiceprzewodniczących. Pozostał nam do uzupeł-
nienia wybór jeszcze jednego, czwartego wiceprzewodniczącego Komisji. Chciałabym 
również przypomnieć państwu, że Komisja na podstawie art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu 
powołuje  i odwołuje  członków prezydium w głosowaniu  jawnym większością głosów.  
Głosowanie jawne odbywa się przez podniesienie ręki i obliczenie głosów przez sekreta-
rzy Komisji. Wybór zostanie dokonany, jeżeli kandydat na daną funkcję uzyska zwykłą 
większość głosów, to znaczy będzie więcej głosów za niż głosów przeciwnych. Głosy osób 
wstrzymujących się nie są brane pod uwagę.
Mam prośbę do państwa posłów, aby przy zabieraniu głosu na dzisiejszym i na kolej-

nych posiedzeniach Komisji na początku kadencji przedstawiali się państwo przed zabra-
niem głosu. To bardzo ułatwi pracę sekretarzowi Komisji. 
Szanowni państwo, przystępujemy do wyboru wiceprzewodniczącego Komisji. Zwra-

cam uwagę, że w przypadku zgłoszenia większej  liczby kandydatów uzyskanie przez 
pierwszego w kolejności kandydata zwykłej większości głosów spowoduje  jego wybór 
na wiceprzewodniczącego Komisji.  Głosowanie  na pozostałe  kandydatury  stanie  się    
bezprzedmiotowe.
Czy  powyższe  zasady  głosowania  i wynikające  z nich  konsekwencje  są jasne  dla 

wszystkich  posłów?  Nie  ma głosów  sprzeciwu,  zatem  uprzejmie  proszę  o podanie         
kandydatury na wiceprzewodniczącego Komisji Polityki Senioralnej. Pan poseł Michał 
Szczerba, bardzo proszę.

Poseł Michał Szczerba (KO):
Pani przewodnicząca, Wysoka Komisjo, mam przyjemność zaproponować uzupełnienie 
składu prezydium Komisji Polityki Senioralnej o czwartą osobę. Chciałbym zapropono-
wać panią poseł Agnieszkę Ścigaj, reprezentującą klub Koalicja Polska – PSL-Kukiz15. 
Nie muszę przedstawiać pani poseł, ponieważ  jest  już posłanką w kolejnej kadencji. 
Wcześniej była przewodniczącą stałej podkomisji do spraw polityki społecznej w Komi-
sji Rodziny i Polityki Społecznej, była również członkinią naszej Komisji. Jest szeroko 
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znana jako osoba działająca na rzecz osób niesamodzielnych, z niepełnosprawnościami 
oraz na rzecz seniorów. Dziękuję bardzo.

Przewodnicząca poseł Joanna Borowiak (PiS):
Bardzo  dziękuję  za to zgłoszenie  i rekomendację.  Czy  są jeszcze  inne  kandydatury?      
Nie widzę. W takim razie, proszę państwa, przystępujemy do wyboru wiceprzewodni-
czącej Komisji. Kto z państwa… 

Głos z sali:
Trzeba spytać, czy kandydatka się zgadza.

Przewodnicząca poseł Joanna Borowiak (PiS):
Przepraszam. Dziękuję bardzo, panie pośle.
Czy pani poseł wyraża zgodę?

Poseł Agnieszka Ścigaj (PSL-Kukiz15):
Dziękuję, pani przewodnicząca. Dziękuję, panie pośle, za rekomendację. Tak, oczywiście 
z przyjemnością się zgadzam.

Przewodnicząca poseł Joanna Borowiak (PiS):
Bardzo dziękuję. W takim razie zapytam: kto z państwa jest za wybraniem pani poseł 
Agnieszki Ścigaj na funkcję wiceprzewodniczącej Komisji, proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Poproszę o podanie wyników.

Sekretarz Komisji Elżbieta Przybylska:
11 głosów za, zero przeciw, nikt się nie wstrzymał.

Przewodnicząca poseł Joanna Borowiak (PiS):
Bardzo dziękuję. Stwierdzam, że pani poseł Agnieszka Ścigaj została jednogłośnie, jede-
nastoma głosami wybrana na wiceprzewodniczącą Komisji Polityki Senioralnej. Gratu-
luję pani poseł serdecznie i zapraszam do stołu prezydialnego. Bardzo dziękuję.
Szanowni państwo, drugi punkt dzisiejszego posiedzenia Komisji dotyczy spraw bie-

żących. Przypomnę państwu, że pani marszałek Sejmu skierowała do komisji pismo, 
w którym zobowiązuje komisje sejmowe, w tym również Komisję Polityki Senioralnej, 
do przyjęcia planu pracy Komisji na czas od 1 stycznia do 31 lipca. Komisja zajmie się 
uchwaleniem planu pracy na jednym z najbliższych posiedzeń, tutaj też obliguje nas 
konkretny termin. Zostały wysłane już jakiś czas temu do państwa prośby drogą elektro-
niczną, aby państwo posłowie złożyli swoje propozycje planu pracy Komisji na pierwszą 
połowę roku 2020. Moja ogromna prośba, aby się do tego zastosować i przedłożyć propo-
zycje pracy. Proszę, aby składali je państwo posłowie do sekretariatu Komisji na adres 
mailowy.
Czy  może  jeszcze  dzisiaj  ktoś  chciałby  te  kwestie  związane  z planem  pracy                     

przedłożyć? Może ktoś z państwa posłów przygotował się na dzisiaj, żeby to zapropono-
wać, to bardzo proszę. 
To bardzo ważne. Apeluję też do państwa, byśmy mogli opracować taki plan pracy, 

który będzie odpowiadał założeniom i zadaniom, jakie stoją przed naszą Komisją. Od razu 
informuję, że zwołam na kolejnym posiedzeniu Sejmu posiedzenie prezydium, ponieważ 
będziemy musieli w prezydium wstępnie przygotować plan pracy, a później skierować    
go pod obrady Komisji. To moja ogromna prośba. 
Jeszcze raz uprzejmie proszę o jak najszybsze złożenie propozycji, najlepiej gdyby 

to się stało do końca obecnego roku kalendarzowego. To jest moja prośba. Panie pracu-
jące w sekretariacie Komisji będą musiały jeszcze spisać to wszystko, jakoś uładzić, żeby 
przedstawić propozycje prezydium Komisji, a później wszystkim członkom Komisji Poli-
tyki Senioralnej, tak że uprzejmie proszę, aby do końca roku kalendarzowego to uczynić.
Proszę państwa, dzisiaj spotykamy się w przedświątecznej atmosferze. Składaliśmy 

już sobie życzenia dzisiaj w Sejmie, dzieliliśmy się również opłatkiem. Jeszcze raz, korzy-
stając z okazji, że za parę dni święta Bożego Narodzenia, życzę wszystkim członkom, 
pracownikom, wszystkim osobom związanym z Komisją Polityki Senioralnej zdrowych, 
radosnych świąt Bożego Narodzenia i wszystkiego dobrego w nowym roku.
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Zamykam część oficjalną posiedzenia Komisji.  Informuję, że protokół posiedzenia 
z załączonym pełnym jego zapisem będzie do wglądu w sekretariacie Komisji w Kance-
larii Sejmu. Dziękuję. 


